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1. Mötets öppnande 

Mötet öppnas.  

 

2. Fastställande av dagordning  

Föreslagen dagordning fastställs.  

 

3. Val av justerare 
Clarence Kopparberg och Elisabet Larsson 

 

4. Föregående protokoll 

Rådet godkänner förgående protokoll.  

 

5. Förvaltningen rapporterar 

Stadsdelsdirektör Jonas Lauri presenterar sig. 

 

Avdelningschef Lena Hedin informerar kort om stadsdelskampen 

på Farsta IP den 20 maj kl.10-14.  

 

Lena bekräftar datum för besök på Kliniskt Träningscenter (KTC) 

som kommer äga rum under ordinarie mötestid den16 oktober. 

KTC är beläget på Högdalens vård- och omsorgsboende, 

Ripsavägen 38–40. 

 

Från och med mitten på augusti kommer Lena Hedin börja jobba på 

Äldreförvaltningen så det kommer ske en rekrytering inom kort. 

Anna Sjösten Yderhag kommer att hålla i pensionärsrådet under 

rekryteringstiden.  

 

6. Frågor inför nämndsammanträdet 22 maj 2025 

 

§ 7 Utökad belysning utmed södra sidan av Sicklasjön  

och förbi Lilla Sickla 

Svar på medborgarförslag 

Rådet ställer sig bakom förvaltningens förslag. 

 

§ 8 Medborgarförslag om att skapa minnesmärke för  

katten Pepsie 

Svar på medborgarförslag 

Rådet ställer sig bakom förvaltningens förslag. 

 

§ 9 Ett enklare sätt att ta del av ansökningarna till  

föreningsbidrag 

Svar på skrivelse från Johan Brege m.fl. (M), Gunnar  

Caperius (C), Lena Kling (L) och Sergej Salnikov (SD) 

Rådet ställer sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 10 Anpassade avdelningar på förskolor för barn med

autism och intellektuell funktionsnedsättning

Svar på skrivelse från Sergej Salnikov (SD)

Rådet ställer sig bakom förvaltningens förslag.

§ 11 Synpunkter på förskolan Regnbågsängen

Svar på skrivelse från Sergej Salnikov (SD)

Rådet lägger ärendet till handlingarna.

§ 12 Motion om att införa en potthålsgaranti

Svar på remiss från kommunstyrelsen (dnr KS

2024/1346)

En rådsmedlem lyfter att det borde finnas ett äldreperspektiv för 
åtgärderna med fokus på personskador och inte bara trafiksäkerhet. 
Rådsmedlemmen påpekar att det även är viktigt att lösningarna blir 
långsiktiga och inte endast snabba.

§ 13 Motion om fler tillfällen för mänskliga möten och

sociala interaktioner

Svar på remiss från kommunstyrelsen

En rådsmedlem tar upp att bänkar är bra men att ofrivillig ensamhet 
kräver andra och mer grundläggande insatser. Förslaget hänvisas till 
Trafikkontoret men eftersom det inte finns något pensionärsråd där 
så att det riskerar att falla mellan stolarna. Rådet diskuterar även 
svårigheter med att nå ut med kommunikation till pensionärerna.

§ 14 Förskola i Stockholm 2024 – Samlad rapport för

förskola i Stockholms stad

Svar på remiss från kommunstyrelsen

Rådet lägger ärendet till handlingarna.

§ 15 Motion om familjesociala team i förskolan

Remiss från kommunstyrelsen

Rådet lägger ärendet till handlingarna.

§ 16 Etableringsboendelagen – Ett nytt system för

bosättning för vissa nyanlända (SOU 2025:35)

Kontorsyttrande som svar på remiss från

kommunstyrelsen

Rådet lägger ärendet till handlingarna.

§ 17 Inkomna medborgarförslag enligt lista

Rådet lägger ärendet till handlingarna.
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§ 18 Inkomna och utgående skrivelser från medborgare,

protokollsutdrag, m.m. enligt lista

Rådet lägger ärendet till handlingarna.

Rapporter 

Broddar till äldre 

En rådsmedlem tar upp en motion om broddar till äldre och noterar 

att det är viktigt att informera om sådana hjälpmedel. 

Trygghetsvandring 

En rådsmedlem har synpunkter på den senaste trygghetsvandringen 

där tempot gick för snabbt och vederbörande hade svårt att hinna 

ikapp och ta del av informationen under vandringen. Den kartan 

som lades upp efter trygghetsvandringen på sociala medier försvann 

dessutom snabbt vilket försvårade möjligheten att på egen hand gå 

sträckan och ta reda på vilka områden som ingick.  

Lena Hedin kommer att ta upp det med enheten för stadsmiljö inför 

nästa trygghetsvandring. 

En annan rådsmedlem som deltog i trygghetsvandringen uttrycker 

att det är positivt att klottret i området har minskat.  

Information om Bergholmsbacken 

Lena Hedin informerar om Bergholmsbacken som är en 

nyproduktion av ett nytt vård-och omsorgsboende med 80 

lägenheter. Det kommer drivas dagverksamhet och en träffpunkt för 

äldre. Planerad inflytt är under första kvartalet 2029 och fastigheten 

ägs av Micasa.  

Attityd 65 Plus 

Lena Hedin informerar om Attityd 65 Plus: Ålderism och attityden 

till äldre Ålderism och attityden till äldre - Attityd 65 Plus 

Information om den nya socialtjänstlagen 

Nicolina Knauth informerar om den nya socialtjänstlagen. 

Omställning, Framtidens socialtjänst | SKR 

https://attityd65plus.se/
https://skr.se/skr/integrationsocialomsorg/socialomsorg/omstallningframtidenssocialtjanst.74683.html


Protokoll 

Sida 5 (5) 

Protokoll från Skarpnäcks stadsdelsnämnds 

pensionärsråd 

Övriga frågor- *balanslistan. 

Balanslista Sammanträde 

Visa bilder Treåringen Juni 

Susanne Hollander informerar om 

biståndsbeslut 

5 juni 11.00-12.00 

Besök på KTC samt information kring 

god och nära vård 

Oktober 

Information kring förvaltningens och 

nämndens organisation samt rådets 

funktion 

Juni 

Information om 

verksamhetsuppföljning och resultat 

Höst 2025 

Punkterna på balanslistan fylls på utefter önskemål från rådet samt 

förvaltningens planering. 

Justeras med elektronisk signatur: 

Clarence Kopparberg 

Elisabet Larsson 

Sekreterare Amanda Johansson 


